
 

 

 
 
 
 
 
  
Referat Bestyrelsesmøde 04.04.22 

1. Velkomst – L bød velkommen. P og M havde meldt afbud grundet deltagelse i ”Aalborgs Bedste”. 
 

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 2. marts 2022 – Referatet blev godkendt, efter de 
indsigelser der havde været. 
 

3. Ansvarsområder – Driftsopgaver 
a. Ansvarsområder – Driftsopgaverne er gennemgået og er klar til at blive fordelt på 

udvalgene. Udvalgene er blevet debatteret og bør finpudses. 
b. Forventningsafstemning er blevet talt igennem. 

Punktet er i denne omgang færdiggjort og den endelige liste hænges op på kontoret. Driftsopgaver 
er til stadighed en variabel størrelse, der bør og skal give overblik over arbejdsområder og hvem der 
har ansvaret for disse. 

4. Køkken 
J melder tilbage, at han ønsker at overtage rollen som køkkenchef. J, A, R og C tegner køkkenet 
fremadrettet. Der indkaldes snares til møde med køkkenet, hvor nærmeste fremtid aftales. 
Bestyrelsen ytrer spænding over at følge projektet. 
 

5. Igangværende projekter: 
a. Net ved bagduer – F melder, at S-Aa R skal støbe, og beregning er ikke nødvendigt. D vil 

have ført til referat, at han er uenig i at vi ikke får beregning på betonmænde/placering. F 
kontakter smedevirksomhed til tilpasning af master, samt hjul til hejsesystem til nettet. F 
melder tilbage med pris. 

b. Riffelrøret (betalingssystem og ADK) – G melder tilbage, at sådan som systemet er lige nu 
kommer det ikke op at køre. Duomatic er kommet i tanke om, at der blev lavet en særlig 
ordning tilbage i tiden – situationen bliver en føljeton – G styrer og giver status. 

c. A-maskinen – G melder at huset til A-maskinen er klar. Dog er den nye maskine ikke helt så 
Plug-and-Play som først antaget har sagt. Duematic kommer med nyt stik og deltager i 
processen med at skifte maskinen. G melder tilbage med status. 

d. Beplantning og hegn – F melder at S-S skal fjerne træer og rødder ved bagduerne. Træerne 
skal lægges ved vores eget læbælte ved nedfalds-arealet ved bagduerne. Der er taget stilling 
til hvilke popler vi skal have, og afventer det rigtige tidspunkt. 

G spurte til åbning i hegn ved Skeet, der laves to åbninger så der kan køres ind på banen i 
begge ender.  

6. Ny og blivende punkt på dagsordenen: Nye projekter – hvad skal vi have lavet i klubben under 
daglig drift:  

a. Vedligeholdelse (materiale- og vedligeholds udvalg) G/F/J  
b. Nybygningsudvalg – F/G 
c. Køkken (køkkenudvalg) J/A 
d. Ordensudvalg – L/P/E (alt efter hvem og hvad vores udfordring er) 



 

 

 
 
 
 

e. Banevagter (banevagtsudvalg) – S (måske JK)  
f. Stævner og talent (sportsudvalg) – B – B sammensætter sportsudvalget jf. strategiplan. 
g. Sponsorer (Sponsorudvalg) – A/D  
h. It og administration (administrationsudvalg) – Michael/Erik/Lotte  
i. Økonomi (kasserer) – E/L   

i. Pris på patroner – Forslag 55 kr. Vedtaget enstemmigt (iværksættes med det samme) 
j. Riffelrøret – L/S/P  

i. Indkøb af støvsuger (industri) til rengøring af riffelrør? Forslaget blev enstemmigt 
vedtaget. G påtager sig at indkøbe en støvsuger af fornuftig kvalitet til formålet. 
Ligeledes vedtages det, at ventilator monteres i enden af røret, så røg kan komme 
ud. 

Nytænkning/nye projekter, medlemmer, tiltag, status. Vi behøver ikke at opfinde ting, men lad os 
inspirere hinanden positivt. Lad os gøre det vi hver især er gode til med respekt for hinandens 
kompetencer. 

7. Oplæg fra Sportschef – Ros til Strategiplanen. Der var enkelte spørgsmål til formulering og antal 
stævnedage. L afklarer disse spørgsmål samt sender ros for oplægget til B. 
 

8. Indkommet forslag – forslag fra M om at tilgodese dem som tager arrangementer udenfor 
åbningstid, samt indkøb med et benzintillæg. Forslaget blev afslået, da ingen i bestyrelsen ønsker at 
tilgodese kørsel for frivilligt arbejde, og ingen har formelen på hvordan sådan en afregning skulle 
foregå eller udregnes.  
Arrangementer stiger fra 275 kr til 295 kr. Stigningen iværksættes per 1. juni 2022.  
 

9. Klubmesterskab - præmieskydning 
a. Afholdelse af klubmesterskab – evt. lørdag d. 20. august 2022 – forslaget blev enstemmigt 

vedtaget. 
b. Afholdelse af præmieskydning AAFF Jagtforening – evt. søndag d. 25. september 2022. Der 

er mulighed for at tænke alle discipliner ind – enten på tværs af forbund eller samlet i 
præmieskydningen – datoen blev enstemmigt vedtaget. Der gives besked til Sportsudvalget. 

10. Evt. 

Der tages kontakt til LO om status på priser på net til banen. 
 
Mødet er hævet 

 


